
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 4. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 996
Finder ministeren det acceptabelt, at landmænd, der har udlagt dele af deres grund til
minivådområder og dermed bidraget proaktivt til den grønne omstilling, stadig ikke har
fået udbetalt deres økonomiske tilskud? Der henvises til artiklen ”Vi gik forrest - hvorfor
får vi ikke vores penge?” fra Landbrugsavisen den 27. februar 2021 (https://landbrugsav-
isen.dk/vi-gik-forrest-hvorfor-f%C3%A5r-vi-ikke-vores-penge).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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